

## Styremøte 15. mai 2015

Tilstede: ida andrine, mia, anna, ida p, cato, tonje, jonas, vilde, nikolai, odd v, christoffer, bjørn, silje

Fraværende: pernille e., pernille d.,

### 1. Informasjon fra leder Ida

#### 1. Bukken

den er kanskje oppe i administrasjonen. eller kanskje ikke. flere motstridende meldinger, men ida a skal fortsette jakten.

#### 2. Merch

kanskje post-it-lapper.

chri/anna foreslår at vi kan ha plastmapper til å ha studentkort i med logoen vår. FETT!

#### 3. Notat til årsberetning

alle må huske å skrive notat når de er arrangører. mal finnes på pcn. hvor mange som var der, hva bør man huske til neste gang, premier etc.

### 2. Semesterstart

#### 1. Lektordåpen

vi må ta kontakt med administrasjonen og bare melde fra om at dåpen blir tirsdag 11. august. starter ca 17:15, to timer dåp, så rett på fest  
vi kan ha en post med noe mat, pølser ellerno

#### 2. Lektorløpet

september. koble det til «sportspub» etterpå på kjellern/evt det arrangementet lektorresepsjonen tenker å ha. vi må begynne pr allerede i fadderukene «det kommer flere morsomme arrangementer». må pushe fadderne på dette så de igjen kan pushe fadderbarna sine.

vi diskuterer litt om hvordan vi kan få flere til å melde seg på. krav om kostyme? og da eventuelt at de får stilpoeng for kostymene som kan trekkes i fra løpetiden deres?

vi snakker ut detaljer etter sommeren, på første styremøte.

#### 3. UV-dagen

her vil vi ha eventuell merch  
denne dagen blir det også foajébar!  
stand: ida a og mia

#### 4. Faddermangel

oppfordre til å få folk til å bli faddere, lepus.

#### 5. LeP-arrangement

vi arrangerer dette uka etter fadderuka siden så mange er på øya. vi tenker bingo, tjene masse penger (mange nye studenter = ingen har vært på bingoene våre før =

nytt og spennende. dritbra premier = nye fadderbarn bare whaaat dette vil jeg være med på hver gang)

ansvar første bingo: ida a, anna, vilde

### 3. Sommeravslutning 5. juni

«vors» før kjellerns semesterslutfest. handler inn griller, tilbehør til mat, finne lekene.

ansvarlige: odd og cato, bjørn lager event

### 4. Styrets sammensetning neste semester

#### 1. Undergruppe i LeP?

tanken er å ha medlemmer av lep som ikke er med i styret, som blir delegert oppgaver og dermed kanskje føler større tilhørighet til foreningen. men kanskje enda viktigere er det å få et større sosialt nedslagsfelt: enda flere som er aktive og tar med vennene sine på arrangementer.

vi diskuterer litt om at vi da må ha internarrangementer/andre goder så de føler tilhørighet til lep. må også ha et eget verv i styret som har ansvaret for disse menneskene. og vi må definere nøøyen nøyaktig hva denne gruppa skal gjøre. må kanskje lokke med goder (internarrangement; hyttetur, danskebat) for så å gi ansvar (kakebaking, plakatoophenging)? vi kan også ha et brainstorm-møte tidlig i semesteret der disse folka er med på å finne på arrangementer osv de kunne tenke seg.

vi kommer inn på om vi i lep kanskje må tørre å være mer eksklusive, altså at vi er enda mer bevisste på at vi er LEKTORENES studentforening. litt sånn «er du lektorstudent? på våre arrangementer får du billigere øl.» bevisstgjøre på at vi er lektorenes studentforening, ikke helga engs.

gruppe på face. er med på et «brainstormmøte» tidlig i semesteret om arrangement

### 5. Hvilken aktivitet skal vi ha neste semester? Bingo?

utsatt. trenger jo strengt tatt ikke bestemme oss før en god stund enda.

### 6. Eventuelt

1. vilde låner boccia og kubb på 17. mai <3

**NESTE MØTE: onsdag 3. juni klokken 15:00**

to do

chr fix studentkortmappe

ida a ta kontakt med lpu om lektorløp i september

ha lektorløp som punkt på neste møte

cato og odd: fikse til sommeravslutning 5. juni

bjørn: lage event til sommeravslutning

lepus: oppfordre folk til å melde seg som faddere. legg vekt på hvor phett og kult det er og hvor mange goder du får av det

ida a/noen i lektordåpkomiteen: ta kontakt med administrasjonen om lektordåpen !!!!!